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Skype

Dolores Back
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Närvarande
Ledamöter:
Stefan Mattsson (SRF), ordföranden
Dolores Back (Funktionsrätt Stockholm stad/Neuroförbundet),
vice ordföranden
Amir Amirriazi (OHR)
Britt-Marie Karlsson (Funktionsrätt Stockholm stad/FEB)
Jesper Kihlberg (Funktionsrätt Stockholm stad /ÅSS)
Eva Söderbärj (Funktionsrätt Stockholm stad /FUB)
Teresa Melin (Funktionsrätt Stockholm Stad /Astma &
Allergiföreningen i Stockholm med omnejd)

Tjänstemän:
Rådets sekreterare Maria Kjellman Wall, fastiqhetskontorets
samordnare Gulcin lpek samt föredragande Helene Carlsson
från miljöförvaltningen § 8 och Royne Julin från
fastighetskontoret § 9.

§1
Val av justerare

Beslut
Rådet utser Dolores Back att tillsammans med
ordföranden Stefan Mattsson justera dagens protokoll.

§2
Dagordningen fastställs
Dagordningen godkänns.
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§3
Föregående protokoll
Rådet godkänner protokoll nr 2/2020 som läggs till
handlingarna.
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§4
Inkomna skrivelser och protokoll

Protokoll 3/2020 från rådet för funktionshinderfrågor vid
trafiknämnden och Stockholms Stads Parkerings AB från
den 24 augusti 2020.

Protokoll 2/2020 från rådet för funktionshinderfrågor vid
stadsbyggnadsnämnden och exploateringsnämnden från
den 1 september 2020.

Protokoll 3/2020 från kommunstyrelsens råd för
funktionshinderfrågor.

Beslut
Rådet går igenom protokollen och lägger dem till
handlingarna.

§5
Inkomna remisser

Inga remisser av intresse för rådet har inkommit inför
dagens sammanträde.

§6
Ärenden tagna på delegation

Inga ärenden är tagna på delegation inför dagens
sammanträde.
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§7
Inrätta gröna parkeringsköp och en
mobilitetsfond.
Remiss från kommunstyrelsen
Föredragande: Helene Carlsson

Helene Carlsson är projektledare och kommunikatör för
miljöbilsprojektet på miljöförvaltningen. Hon är utsedd
att, i samråd med flera av de tekniska förvaltningarna,
besvara remissen Inrätta gröna parkeringsköp och en
mobilitets/ond.

Helene inleder med att beskriva hur staden idag jobbar
med gröna p-tal och olika lösningar för mobilitetstjänster,
bland annat i Norra Djurgårdsstaden. Det som framförs i
remissen ligger i linje med budgetmålen och stadens nya
miljöprogram. Miljöförvaltningen ser positivt på olika
alternativ till det egna bilägandet, även om bil emellanåt
är det föredragna transportmedlet.

Rådet uttrycker en oro för att remissvaret inte kommer att
beakta tillgänglighetsperspektivet i tillräcklig
utsträckning. För många kan det vara svårt att dela fordon
med andra, bland annat på grund av allergier. Om antalet
parkeringsplatser minskar kan det vara svårt för personer
med nedsatt rörelseförmåga att ta sig mellan sitt boende
och sin bil, om avståndet däremellan ökar. Helene svarar
att tanken inte är att minska ned antalet platser för
parkeringstillstånd för rörelsehindrade eller tvinga folk till
fordonsdelning, utan att erbjuda olika alternativ.

Frågor ställs och besvaras.

Beslut
Rådet tackar för en intressant föredragning.

Rådet beslutar också att ta kontakt med Trafiknämnden
och Stockholms Stads Parkerings AB råd för
funktionshinderfrågor samt Exploateringsnämndens och
stadsbyggnadsnämndens råd för funktionshinderfrågor för
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att diskutera hur råden gemensamt kan föra fram sina
synpunkter i ärendet.

§8
Kristinebergshallarna
Föredragande: Royne Julin

Royne Julin är projektledare på fastighetskontoret och
ansvarar för nybyggnationen av två idrottshallar och
tillhörande gemensamhetsytor i Kristineberg,
Kungsholmen. Projektet är än så länge i ett tidigt skede.
Byggstart beräknas ske 2023 och målet är att hallarna kan
färdigställas och tas i bruk 2025.

Royne visar planritningar för hur den nya byggnaden ska
utformas. Tanken är att hallen ska kunna användas både
av föreningslivet och av närliggande skolor. En hall har
läktare, här kommer att finnas flera rullstolsplatser.

Rådet och Royne diskuterar brandsäkerheten och
kapaciteten i utrymningsvägarna. Byggnaden kommer att
ha fyra våningsplan, där hallarna är belägna på översta
våningen. Royne visar hur det är planerat i dagsläget men
att projektet välkomnar synpunkter.

Rådet betonar vikten av dialog och samordning, särskilt
för att slippa fördyrande korrigeringar i efterhand. Royne
instämmer i detta. Han tar med sig frågor om hörslingor
på läktaren, utformningen av ledstråk och taktil skyltning.

Beslut
Rådet tackar för en mycket intressant föredragning.

§9
Bevakn i ngsl i stan

Gulcin Ipec går igenom bevakningslistan över
fastighetskontorets projekt och uppdaterar rådet på vad
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som hänt samt tar med sig rådets frågor till projektledarna
på fastighetskontoret.

§ 10
Förberedelse av eventuellt medskick till
miljöförvaltningens VP-arbete

Rådet anser att det behövs ekonomiska resurser allokerade
till förvaltningens arbete med tillgänglighetsfrågor. En
tillgänglig och likvärdig levnadsmiljö gagnar alla
medborgare, inte enbart de med olika funktionshinder,
och skapar goda förutsättningar för en hälsosam och trygg
vardag.

Rådet vill särskilt förespråka att miljöförvaltningen
bibehåller funktionshinderperspektivet i frågor som rör
materialval i relation till människors hälsa. Här lyfts den
ökade användningen av s.k. plastgranulater fram. Detta
har potentiellt stor inverkan på såväl den enskilde
individen som miljön som helhet. Frågan är av stor
betydelse eftersom det ofta är barn och ungdomar som
påverkas när konstgräsplaner byggs eller parkleker
beläggs med gummiasfalt, plastmassor eller liknande
elastiska beläggningar.

§ 11
Förberedelse inför VP-möte med
fastighetskontoret i december

Rådet diskuterar olika frågor att ta upp med
fastighetskontorets representanter vid nästa
rådssammanträde. Rådet anser att det behövs ekonomiska
resurser allokerade till förvaltningens arbete med
tillgänglighetsfrågor. Tidigare har det funnits öronmärkta
medel för tillgänglighetsanpassningar. Detta har varit
betydelsefullt både för att finansiera olika
tillgänglighetsåtgärder och för att betona vikten av att
arbeta med ett funktionshinderperspektiv. En tillgänglig
och likvärdig levnadsmiljö gagnar alla medborgare, inte
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enbart de med olika funktionshinder, och skapar goda
förutsättningar för en trygg och aktiv vardag.

Vid protokollet

~~~1rv~c_
Maria Kjellman Wall


